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3. Про внесення змін до частини IV «Капітальні вкладення на об’єкти 
економічного значення у 2021 році» Програми економічного і соціально 
Валківської міської територіальної громади на 2021 рік, затвердженої ріше 
Валківської міської ради VIII скликання від 18 лютого 2021 року № 152 
Доповідає: Нізельковський 1.0., перший заступник міського голови
4. Про внесення змін до Програми розвитку фізичної культури і спорту,молодіж? 
та формування здорового способу життя у Банківській територіальній громаді н; 
роки, затвердженої рішенням IV сесії Валківської міської ради VIII скликання 
2021 року № 77 (додатку №1 «Напрямки діяльності та заходи Програми») 
Доповідає: Турчин І.О.,головний спеціаліст відділу з питань молоді, фізичної ь 
спорту
5. Про затвердження директора КОМУНАЛЬНОЇ УСТАНОВИ «ЦЕНТР <3 
ЗДОРОВ’Я НАСЕЛЕННЯ «СПОРТ ДЛЯ ВСІЇ» ВАЛКІВСЬКОЇ М1СЫ 
БОГОДУХІВСЬКОГО РАЙОНУ ХАРКІВСЬКОЇ ОБЛАСТІ».
Доповідає: Турчин І. О..головний спеціаліст відділу з питань молоді, фізичної ь. 
спорту
6. Про затвердження структури та штатної чисельності КОМУНАЛЬНОЇ 1 
«ЦЕНТР ФІЗИЧНОГО ЗДОРОВ’Я НАСЕЛЕННЯ «СПОРТ ДЛЯ ВСІХ» ВА. 
МІСЬКОЇ РАДИ БОГОДУХІВСЬКОГО РАЙОНУ ХАРКІВСЬКОЇ ОБЛАСТІ». 
Доповідає: Турчин І.О..головний спеціаліст відділу з питань молоді, фізичної к 
спорту
7. Про затвердження Положення про відділ культури, туризму та охорони 
спадщини Валківської міської ради (у новій редакції)
Доповідає .Холодний О. М., начальник відділу культури , туризму та охорони 
спадщини
8. Про затвердження СТАТУТУ КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ВАЛІ 
НАРОДНИЙ ДІМ «ІСКРА» ВАЛКІВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ БОГОДУХ 
РАЙОНУ ХАРКІВСЬКОЇ ОБЛАСТІ» у новій редакції
Доповідає.Холодний О.М., начальник відділу культури, туризму та охорони 
спадщини
9. Про внесення змін до Положення про. центр надання соціальних послуг ] 
міської ради та затвердження його у новій редакції
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Доповідає: Мельник Л.М, головний спеціаліст відділу доходів та видатків
15. Про встановлення ставок та пільг із сплати земельного податку на території 
міської ради з 01.01.2022 року
Доповідає: Мельник JJ.M, головний спеціаліст відділу доходів та видатків
16. Про встановлення ставок та пільг із сплати податку на нерухоме майно, і 
земельної ділянки на території Банківської міської ради з 01.01.2022 року 
Доповідає: Мельник Л.М, головний спеціаліст відділу доходів та видатків
17. «Про встановлення на території Валківської міської ради з 01.01.2022 ] 
туристичного збору та затвердження Положення «Про порядок обчислення 
туристичного збору на території Валківської міської ради»
Доповідає: Мельник Л.М, головний спеціаліст відділу доходів та видатків
18. Про передачу в межах комунальної власності Валківської міської територіаль 
майна з балансу Валківської міської ради на баланс управління соціальн 
населення Валківської міської ради та на баланс фінансового управління Валківс 
ради
Доповідає: ПилипенкоТ.П., начальник відділу комунальної власності
19.Про надання згоди на прийняття у комунальну власність Валківсью
територіальної громади із спільної власності територіальних громад сіл, с 
Харківської області кисневих концентраторів СР101
Доповідає: Пилипенко Т.П.,начальник відділу комунальної власності
20. Про прийняття у комунальну власність Валківської міської територіальної грс 
ЦЕНТРУ НАДАННЯ СОЦІАЛЬНИХ ПОСЛУГ ВАЛКІВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ 
його в оперативне управління
Доповідає: Пилипенко Т.П., начальник відділу комунальної власності
21. Про передачу в межах комунальної власності Валківської міської територіаль 
з балансу ЦЕНТРУ НАДАННЯ СОЦІАЛЬНИХ ПОСЛУГ ВАЛКІВСЬКОЇ МІСЬК( 
баланс Валківської міської ради матеріальних цінностей
Доповідає: Пилипенко Т.П., начальник відділу комунальної власності
22. Про прийняття у комунальну власність Валківської міської територіальної 
спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Харківської облас 
рентгенівської діагностичної OPER A RT20Harp та кисневих концентраторів 
Доповідає: Пилипенко Т.П.,начальник відділу комунальної власності
23. Про надання згоди на прийняття у комунальну власність Валківськс
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27. Про надання згоди на безоплатне прийняття у комунальну власність Валківс 
територіальної громади артезіанської свердловини, водонапірної башти, буді 
розташовані за адресою: 63030, Харківська область, Богодухівський район, с. И 
Центральна та обліковуються на балансі ГІСГІ «Шарівка»
Доповідає: ПилипенкоТ.П., начальник відділу комунальної власності
28. Про передачу в межах комунальної власності Банківської міської теригоріалі 
з балансу Банківської міської ради на баланс КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТ 
ВАЛКІВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ артезіанської свердловини № 107-1973, розт 
адресою: Харківська обл., Богодухівський район, смт. Ков’яги вул. Ха 
документації до неї
Доповідає: Пилипенко Т.П., начальник відділу комунальної власності
29. Про внесення змін до рішення V сесії Банківської міської ради Харківської 
скликання від 18 лютого 2021 року № 198 «Про затвердження переліку об’єктів 
власності Банківської міської територіальної громади, щодо яких прийнято j 
передачу в оренду без аукціону» ( перелік другого типу)» 
Доповідає: Пилипенко Т.П., начальник відділу комунальної власності
30. Про внесення змін до прийнятих рішень місцевих рад 
Доповідає: Гусєв В. О., начальник відділу земельних відносин екології
3 1. Про надання дозволів громадянам на розробку проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок для будівництва індивідуальних гаражів з мето з 

передачі у приватну власність
Доповідає: Гусєв В. О., начальник відділу земельних відносин та екології
32. Про надання дозволів громадянам на розробку проектів землеустрою щодо 
земельних ділянок для ведення особистого селянського господарства з меток 
передачі у приватну власність
Доповідає: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин екології
33. Про надання дозволів громадянам на розробку технічних документацій із з 
щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості 
часток (паїв) для подальшої передачі у приватну власність
Доповідає: Гусєв В. О., начальник відділу земельних відносин та екології
34. Про надання дозволу КП «ВОДА» на розробку проекту землеустрою іцод( 
земельних ділянок в постійне користування.
Доповідає: Гусєв В. О.,начальник відділу земельних відносин та екології
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40. Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних ді 
будівництва і обслуговування житлових будинків, господарських будівел 
(присадибні ділянки) та надання їх у власність громадянам
Доповідає: Гусєв В. О., начальник відділу земельних відносин та екології
41. Про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо в 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) для буд: 
обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд (присадні 
та надання їх у власність громадянам
Доповідає: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології
42. Про передачу у власність земельних ділянок громадянам для веденні 
сільськогосподарського виробництва
Доповідає: Гусєв В. О., начальник відділу земельних відносин та екології
43. Про надання 'ГОВ «АГРОІНВЕСТ ХОЛДИНГ» згоди на передачу земельні 
суборенду на території Валківської міської територіальної громади Богодухівсьі 
Харківської області
Доповідає: Гусєв В. О., начальник відділу земельних відносин та екології
44. Про надання гр. Сенчук Н. 10. дозволу на розробку технічної док 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в 
місцевості) невитребуваних земельних часток (паїв) для подальшого надання 
території Валківської міської територіальної громади Богодухівського району 
області
Доповідає: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології
45. Про надання дозволів громадянам на розробку проектів землеустрою щод( 
земельних ділянок для ведення індивідуального садівництва з метою подальше 
приватну власність
Доповідає: Гусєв В. О., начальник відділу земельних відносин та екології
46. Про надання дозволу громадянам на розробку проектів землеустрою щодс 
земельних ділянок для будівництва і обслуговування житлового будинку, го 
будівель і споруд (присадибна ділянка) з метою подальшої передачі у приватну в. 
Доповідає: Гусєв В. О., начальник відділу земельних відносин та екології
47. Про надання дозволу гр. Зінченку 0 .0 . на розробку проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення товарного сільськогос 
виробництва з метою подальшого надання в оренду
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53. Про надання дозволу на розробку документацій із землеустрою на земелі 
сільськогосподарського призначення комунальної власності, право оренди на я 
продажу на конкурентних засадах (земельних торгах)
Доповідає: ГусєвВ. О., начальник відділу земельних відносин та екології
54. Про відмову в скасуванні рішень та наданні дозволів на розроблення доку 
землеустрою
Доповідає: Гусєв В. О., начальник відділу земельних відносин екології
55. Про відмову в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 
земельної ділянки
Доповідає: Гусєв В.О.,начальник відділу земельних відносин екології
56. Про продаж права оренди земельної ділянки сільськогосподарського 
призначення шляхом проведення земельних торгів у формі аукціону 
Доповідає: Гусєв В. О., начальник відділу земельних відносин та екології
57. Про продаж права оренди земельної ділянки сільськогосподарського 
призначення шляхом проведення земельних торгів у формі аукціону 
Доповідає: Гусєв В. О., начальник відділу земельних відносин та екології
58. Про надання дозволу КГТ «ВОДА» на розробку проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки в постійне користування 
Доповідає: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології
59. Про відмову в наданні дозволів на розробку проектів землеустрою 
щодо відведення земельних ділянок
Доповідає: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології
60. Різне

Пленарне засідання чергової X сесії Банківської міської ради VIII сю
оголошено відкритим.

Виконано Державний Гімн України

СЛУХАЛИ: Скрипніченка В.В., міського голову, «Про затвердження поряд 
пленарного засідання».
Скрипніченко В.В., міський голова, зачитав порядок денний, пропонований дл: 
за основу
Голосували: ,------------------------------ .----- .-------- .

U 3a» І - І 19: І
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Доповідає: Мельник Л.М,головний спеціаліст відділу доходів та видатків
- «Про встановлення на території Банківської міської ради з 01.01.2022 р 
туристичного збору та затвердження Положення «Про порядок обчислення 
туристичного збору на території Банківської міської ради»
Доповідає: Мельник Л.М, головний спеціаліст відділу доходів та видатків 
Голосували:

«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

За пропозицією постійної комісії міської ради з питань містобудування, б 
земельних відносин та охорони природи включити до порядку денного проекти рі
- Про розробку детального плану території з метою подальшого створення інду 
парку на території Банківської міської територіальної громади Богодухівськ 
Харківської області
Доповідає: ГрінченкоО.Я., начальник відділу економічного розвитку та
- Про продаж права оренди земельної ділянки сільськогосподарського 
призначення шляхом проведення земельних торгів у формі аукціону 
Доповідає : Гусєв В. О., начальник відділу земельних відносин та екології
- Про продаж права оренди земельної ділянки сільськогосподарського 
призначення шляхом проведення земельних торгів у формі аукціону 
Доповідає : Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології
- Про надання дозволу КП «БОДА» на розробку проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки в постійне користування 
Доповідає : Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології
- Про відмову в наданні дозволів на розробку проектів землеустрою 
щодо відведення земельних ділянок
Доповідає : Гусєв В. О., начальник відділу земельних відносин екології
ВИРІШИЛИ: внести до порядку денного вищезазначені проекти рішень 
Проект рішення поставлено на голосування.^

«За» 19;
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Яременко М.М., депутат Банківської міської ради попередніх скликан 
припущення щодо недоцільності створення індустріального парку, оскільки 
подібний проект, на його думку, Валківська міська рада вже приймала.

Депутат Шаповал Є.В. запитав чи враховано поправки і технічні 
результатами засідання постійної комісії ради з питань планування, фінанс 
соціально-економічного розвитку, інвестиційної діяльності та регулятори 
Отримавши позитивну відповідь депутати перейшли до голосування.

Проект рішення поставлено на голосування.

«За» - 1В;
«Проти» - 1;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 353 додається)

СЛУХАЛИ:
2. Про розробку детального плану території з метою подальшого створення інд 
парку на території Банківської міської територіальної громади Богодухівсь 
Харківської області.
ВИСТУПИЛИ:

Г’рінченко О.Л., начальник відділу економічного розвитку та інвестицій, 
даним проектом рішення пропонується урегулювати питання розробки детаї 
території, орієнтовною площею 23 га, розташованої на території Валківс 
територіальної громади Богодухівського району Харківської області, за межами 
з метою подальшого створення індустріального парку

Гусев В.О., начальник відділу земельних відносин та екології, зазначив, 
детально розглядалося на засіданні постійної комісії міської ради з питань міс 
будівництва, земельних відносин та охорони природи, та з питань плануван 
бюджету, соціально-економічного розвитку, інвестиційної діяльності та 
політики

Проект рішення поставлено на голосування.

«За» - 18;
«Проти» - і;
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тис.гри.
32 Поточний ремонт вулиць і 

доріг та тротуарів 
комунальної власності 
Банківської міської 
територіальної громади

5000,00 5000,00 Міський
бюджет

Степанов С.I., депутат міської ради, запитав чи внесено в програму
економічного розвитку питання встановлення світлофорів у м. Валки.

Скрипніченко В.В., міський голова, зазначив, що наразі на встановлення 
таких коштів не передбачено.

Проект рішення поставлено на голосування.

«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 355 додається)

СЛУХАЛИ:
4. Про внесення змін до Програми розвитку фізичної культури і спорту, 
ініціатив та формування здорового способу життя у Банківській територіальнії 
2021 -2023 роки, затвердженої рішенням IV сесії Банківської міської ради VIII сі 
14 січня 2021 року № 77 (додатку № 1 «Напрямки діяльності та заходи Програми 
ВИСТУПИЛИ: Турчин І.О., головний спеціаліст відділу з питань молоді, фізичі 
та спорту, яка зазначила, що у зв’язку із створенням КОМУНАЛЬНОЇ УСТНО! 
ФІЗИЧНОГО ЗДОРОВ’Я НАСЕЛЕННЯ «СПОРТ ДЛЯ ВСІХ» ВАЛКІВСЬКС 
РАДИ БОГОДУХІВСЬКОГО РАЙОНУ ХАРКІВСЬКОЇ ОБЛАСТІ» необхідно ві 
перелік відповідальних організацій за виконання запланованих щорічних 
діяльності та заходів з фізичної культури та спорту, які прописані у Програмі т 
що питання детально розглядалося на засіданні постійної комісії з питань охоро 
соціального захисту населення, освіти, культури, молоді, фізкультури і спорту, р( 
депутатської етики.
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Турчин І.О.,головний спеціаліст відділу з питань молоді, фізичної культури 
відповіла на запитання депутатів.

Проект рішення поставлено на голосування

«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 357 додається)

СЛУХАЛИ: 6. Про затвердження структури та штатної чисельності КОМ 
УСТАНОВИ «ЦЕНТР ФІЗИЧНОГО ЗДОРОВ’Я НАСЕЛЕННЯ «СПОРТ І  
БАНКІВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ БОГОДУХІВСЬКОГО РАЙОНУ ХА 
ОБЛАСТІ».
ВИСТУПИЛИ: Турчин І.О., головний спеціаліст відділу з питань молоді, фізичі 
та спорту, яка зазначила, що питання детально розглядалося на засіданні постійі 
питань охорони здоров’я, соціального захисту населення, освіти, культ} 
фізкультури і спорту та акцентувала увагу на тому, що кількість штатних < 
перевищує кількість, в межах кошторису, який передбачено відповідною програх 

Проект рішення поставлено на голосування.

«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 358 додається).

СЛУХАЛИ: 7. Про затвердження Положення про відділ культури, туризму 
культурної спадщини Банківської міської ради (у новій редакції). 
ВИСТУПИЛИ: Холодний О.М., начальник відділу культури, туризму 
культурної спадщини, який зазначив, що Положення приводиться у відпі 
типового положення, питання детально розглядалося на засіданні постійної коі\
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культури та конкурсної процедури призначення керівників державних та кі 
закладів культури”. Питання детально розглядалося на засіданні постійної комі 
охорони здоров’я, соціального захисту населення, освіти, культури, молоді, фі 
спорту.

Проект рішення поставлено на голосування.

«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 360 додається)

СЛУХАЛИ: 9. Про внесення змін до Положення про центр надання соціаль 
Валківської міської ради та затвердження його у новій редакції.
ВИСТУПИЛИ: Лугова A.B., юрисконсульт центру надання соціальних г 
обгрунтувала необхідність внесення змін та доповнень до Положення про цен 
соціальних послуг Валківської міської ради, затвердженого рішенням IV сесії 
міської ради VIII скликання від 14 січня 2021 року № 79 та рішення Про внесе 
Положення про центр надання соціальних послуг Валківської міської ради (у нові 
пов’язане з проведенням перереєстрації, оформленням всього майна, яке г 
територіального центру соціального обслуговування (надання соціальна 
Валківської районної державної адміністрації Харківської області і Валківськогс 
центру соціальних служб для сім’ї, дітей та молоді Харківської області та для і 
юридичної особи -  Територіальний центр соціального обслуговування (надання 
послуг) Валківської районної державної адміністрації Харківської області; ' 
эайонний центр соціальних служб для сім’ї, дітей та молоді Харківської області г 
цержавного реєстратора.

Оскільки питання детально вивчено на профільній комісії перейшли до гол
Проект рішення поставлено на голосування.

«За» - 19;
«Проти» - 0;
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така особа повинна повністю сплачувати за надані соціальні послуги, а такої змо 
тому, що середня вартість таких послуг по відділення надання соціальних посл 
цілодобового перебування/проживання на даний час становить 9200,00 грн. В так 
не має права взяти таку особу на постійне проживання/перебування, тобто і 
наданні соціальних послуг. Питання детально розглядалося на засіданні профільн 

Проект рішення поставлено на голосування.

«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 362 додається)

СЛУХАЛИ: 11. Про утворення виконавчого органу Банківської міської ради 
ЖИТЛОВО-КОМУНАЛЬНОГО ГОСПОДАРСТВА ТА РОЗВИТКУ ІНФРАС 
БАНКІВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ та затвердження Положення про нього. 
ВИСТУПИЛИ: Женевська Н.Б., керуючий справами виконавчого комітету міськ 

З метою забезпечення на території громади реалізації державної поліп 
житлово-комунального господарства, насамперед щодо організації і здійсненн 
його реформування, а також розвитку інфраструктури виникла нагальна г 
утворити в структурі міської ради відділ житлово-комунального господарства 
інфраструктури Банківської міської ради.

Виконання зазначених заходів додаткового фінансування не потребує. Фі 
утвореного відділу буде здійснюватись в межах виділених лімітних асигнувань ш 
структурних підрозділів міської ради.

Прийняття даного рішення дасть змогу своєчасного та оперативного 
питань у сфері житлово -  комунального господарства територіальної громади, 
програм розвитку житлово-комунального господарства та благоустрою населених 

ктів громади, розроблення та здійснення заходів, спрямованих на забезпеч 
роботи житловокомунального господарства громади в осінньо-зимовий період . 

Проект рішення поставлено на голосування.

«За» - 18;
«Проти» - 0;



СЛУХАЛИ: 13. Про внесення змін до рішення Валківської міської ради від 2і 
року № 42 « Про бюджет Валківської міської територіальної громади на 202 
додатків до нього (із змінами)» (20531000000)
ДОПОВІДАЄ: Левчук Л.О, начальник фінансового управління, зазначил 
детально розглядалося на засіданні постійної комісії з питань планув; 
бюджету, соціально-економічного розвитку, інвестиційної діяльності 
політики. Проект рішення схвалено і рекомендовано сесії його прийняти. 
Депутат Шаповал Є.В., запропонував на наступні засідання роздруковувати 
усі додатки бюджетного рішення.

Проект рішення поставлено на 
голосування.

«За» -

«Проти» -

«Утримались» -

«Не голосували» -

ВИРІШ ИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 365 додається).
СЛУХАЛИ: 14. «Про встановлення фіксованих ставок єдиного податку для к 
та фізичних осіб -  підприємців на території Валківської міської теригоріал: 
01.01.2022 »
ВИСТУПИЛИ: Мельник Л.М., головний спеціаліст відділу доходів та вг 
ради. Доповідач зазначила, що з даного питання було створено робочу групу, 5 
рази та детально опрацьовувала всі питання. Також проект рішення було ощ 
офіційному сайті міської ради для внесення пропозицій громадськістю.

Проект рішення поставлено на 
голосування. «За» - 19

«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

ВИРІШ ИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 366 додається).
СЛУХАЛИ: 15. Про встановлення ставок та пільг із сплати земельного податі 
Валківської міської територіальної громади з 01.01.2022 року.
ВИСТУПИЛИ: Мельник Л.М., головний спеціаліст відділу доходів та видагкі 
Доповідач зазначила, що з даного питання було створено робочу групу, яка зб 
та детально опрацьовувала всі питання. Проект рішення детально розглянут 
постійної комісіїтз питань планування. (Ьінянг.ін Пюп-лгр-гл/ т п іа ш и п -о ^ т т ..; ..
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Дараган В.А. та Власенко К.А., депутата міської ради, зазначили, що в о 
соча і мають великі будинки, але отримують мінімальну заробітню плату і 
йдсоток податків) 0,5% для них досить великий. Дараган В.А. запропонував встаї 
[язичних осіб ставку податку на майно 0,3% від розміру мінімальної заробітної гіл

Скрипніченко В.В, міський голова, поставив на голосування проект 
>снову.

«За» - 14;
«Проти» - 4;
«Утримались» - 1;
«Не голосували» - 0

Скрипніченко В.В., міський голова поставив на голосування пропозиція
З.А - 0,3 %.

«За» - 16;
«Проти» - 2;
«Утримались» - і;
«Не голосували» - 0

Скрипніченко В.В., міський голова поставив на голосування проект рішення в цілі

«За» - 18;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 1;
«Не голосували» - 0

ВИРІШ ИЛИ: прийнята рішення, врахувавши пропозицію Дарагана В.А. (Рішє
цо дається).

СЛУХАЛИ: 17. Про встановлення на території Валківської міської територіальї 
з 01.01.2022 ставок туристичного збору та затвердження Положення «П{

пг^г> л г г г т п т т і  нпл / і л т і т т і  ТТТ І Л Г А  о £ \ е л г л х г  4 0  Г\ Г Т Ч Г Л  Г Л 1 V  О  ТТІ/*І «  П  1,ГГИ* 1Ч/Т 1 к Т И *  Т Р П
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«За» - 18;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 1

ВИРІШ ИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 370 додається).

СЛУХАЛИ: 19.Про надання згоди на прийняття у комунальну власність Валк 
територіальної громади із спільної власності територіальних громад сіл 
Харківської області кисневих концентраторів С Р101.
ВИСТУПИЛИ: Пилипенко ТЛ І., начальник відділу комунальної власності.

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення гі 
голосування.

«За» - 18;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 1

ВИРІШ ИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 371 додається).

СЛУХАЛИ: 20. Про прийняття у комунальну власність Банківської міської ' 
громади майна ЦЕНТРУ НАДАННЯ СОЦІАЛЬНИХ ПОСЛУГ ВАЛК1ВСЫ 
РАДИ та передачу його в оперативне управління.
ВИСТУПИЛИ: Пи липенко Т.П., начальник відділу комунальної власності.

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення п 
голосування.

«За» - 18;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 1

ВИРІШ ИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 372 додається). 

СЛУХАЛИ: 2 1 - П п О  П е Л Р П Я Ц У  И  М Р - Л - Я У  I / T v x / Г л г ч а  гг т  т т т х ї  п т т л л т т ^ ^ ;
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Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення пост 
олосування.

«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

[ВИРІШИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 374 додається).

СЛУХАЛИ: 23. Про надання згоди на прийняття у комунальну власність Валківсі 
територіальної громади із спільної власності територіальних громад сіл, с 
Харківської області обладнання (кабінет математики у складі).
ВИСТУПИЛИ: Пилипенко Т.П., начальник відділу комунальної власності. Е
рекомендації профільної комісії проект рішення поставлено на голосування.

«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

ВИРІШ ИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 375 додається).

СЛУХАЛИ: 24. Про передачу в межах комунальної власності Валківсьі 
територіальної громади з балансу Валківської міської ради на баланс КОМУЕ 
ПІДПРИЄМСТВА «БЛАГОУСТРІЙ» ВАЛКІВСЬКОЇ 4 МІСЬКОЇ РАДИ доріг, ро 
в межах населених пунктів на території Валківської міської територіальної грома; 
ВИСТУПИЛИ: Пилипенко Т.П., начальник відділу комунальної власності, яка заз 
Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення поставлено на голос

«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - ‘0;
«Не голосували» - 0
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ВИРІШ ИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 377 додається).

СЛУХАЛИ: 26. Про надання згоди на безоплатне прийняття у комунальн 
Валківської міської територіальної громади з балансу ТОВ «Ков’ягівський КХП; 
приміщення-гуртожитку, що розташований за адресою: Харківська область, Бог 
район, смт. Ков’яги, вул. Заводська, 6.
ВИСТУПИЛИ: ГІилипенко Т.П., начальник відділу комунальної власності, як; 
що питання детально розглядалося на комісії з питань житлово-комунального гс 
комунальної власності, промисловості, підприємництва, транспорту, зв’язку та с4 

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення пос
голосування.

«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

ВИРІШ ИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 378 додається).

СЛУХАЛИ: 27. Про надання згоди на безоплатне прийняття у комунальн 
Валківської міської територіальної громади артезіанської свердловини, водонапі 
будівлі ПК, що розташовані за адресою: 63030, Харківська область, Богодухівськ 
Шарівка, вул. Центральна та обліковуються на балансі ПСП «Шарівка». 
ВИСТУПИЛИ: Пилипенко Т.П., начальник відділу комунальної власності, як: 
що питання детально розглядалося на комісії з питань житлово-комунального гс 
комунальної власності, промисловості, підприємництва, транспорту, зв’язку та с4 

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення пос 
голосування.

«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

Т Ш Р П Ї І И Т Ш -  ттпм ттсгтіт пітттртнна ҐРітттРтгтта No 1 7 Q  їїп утягттр а'і
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СЛУХАЛИ: 29. Про внесення змін до рішення V сесії Банківської міської ради і 
збласті VIII скликання від 18 лютого 2021 року № 198 «Про затвердження перел: 
шмунальної власності Банківської міської територіальної громади, щодо яки: 
зішення про передачу в оренду без аукціону» (перелік другого типу)». 
ВИСТУПИЛИ: Пилипенко Т.П., начальник відділу комунальної власності, яка 
до питання детально розглядалося на комісії з питань житлово-комунального го 
комунальної власності, промисловості, підприємництва, транспорту, зв’язк; 
послуг.

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення посі 
голосування.

«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 381 додається).

СЛУХАЛИ: 30. Про внесення змін до прийнятих рішень місцевих рад. 
ВИСТУПИЛИ: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології 
зазначив, що звернулись громадяни за результатами землевпорядних робіт, по < 
використанню були в них внесені скориговані площі. Для цього потрібно внест 
подальшого оформлення. Доповідач зазначив, що питання детально розглядалос 
з питань містобудування, будівництва, земельних відносин та охорони природи.

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення пое 
голосування.

«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 382 додається).
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СЛУХАЛИ: 32. Про надання дозволів громадянам на розробку проектів земле} 
відведення земельних ділянок для ведення особистого селянського господаре 
подальшої передачі у приватну власність Про надання дозволів громадянам 
технічних документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) ме: 
ділянок в натурі (на місцевості), земельних часток (паїв) для подальшої передач 
власність.
ВИСТУПИЛИ: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології.

Звернулись громадяни (223 особи) для оформлення права власності під 
різні: від 0,7 Га до 2,000 Га.

Депутат Харченко О.Л. зазначив, що комісія профільна детально вивчила 
близька 3-х годин вивчали. Спірні питання вирішено.

Депутат минулих скликань Яременко М.М. поцікавився чи надано дозі 
Холод М.М., Холод І.В., Погрібняк Г.О. і Тараповський та отримав позитивну ві

Доповідач зазначив, що питання детально розглядалося на коміс: 
містобудування, будівництва, земельних відносин та охорони природи.

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення по 
голосування.

Про конфлікт інтересів заявили депутати Супрун В., Степанов С., Тесл< 
голосували.

«За» - 16;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 3

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 384 додається).
СЛУХАЛИ: 33. Про надання дозволів громадянам на розробку технічних до 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок 
місцевості), земельних часток (паїв) для подальшої передачі у приватну власніс' 
ВИСТУПИЛИ: Гусєв В.О, начальник відділу земельних відносин та екології.

Це громадяни (3 особи) на території колишньої Старомерчицької селиі 
оформлюють земельні частки (паї).

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення ш 
голосування.

1
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Ш РІШ И Л И: прийняти рішення (Рішення № 386 додається).

ЗЛУХАЛИ: 35. Про надання дозволу гр. Кравченку В. В. на розробку проекту зе 
подо відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського гост 
летою подальшого надання в оренду.
ЗИСТУПИЛИ: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології.

Звернувся громадянин, який має власну з/д на території господарського 
<Сніжків» та бажає оформити право користування з/д. Доповідач зазначив, і 
детально розглядалося на комісії з питань містобудування, будівництва, земельні 
га охорони природи.

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення пост 
голосування.

«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

ВИРІШ ИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 387 додається).

СЛУХАЛИ:36. Про надання дозволу гр. Грань Г.А. на розробку проекту землеу 
відведення земельних ділянок для ведення товарного сільськогосподарського ви 
метою подальшого надання в оренду.
ВИСТУПИЛИ: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології.

Звернувся громадянин, який має власну з/д на території господарського д е  

Травня» та бажає оформити право користування з/д. Доповідач зазначив, 
детально розглядалося на комісії з питань містобудування, будівництва, земельн 
та охорони природи.

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення пос 
голосування.

«За» - '19;
«Плоти» - 0;
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ВИРІШ ИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 389 додається).

СЛУХАЛИ: 38. Про надання дозволу гр. Богомазу В.Ю. на розробку проект 
щодо відведення земельної ділянки для ведення товарного сільської 
виробництва з метою подальшого надання в оренду.
ВИСТУПИЛИ: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології.

За рахунок земель а/ф «Колос», які були не розподілені на земельн 
Надається дозвіл на розробку проекту землеустрою і, відповідно корш 
здійснено до моменту витребування цієї з/д .

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення гі 
голосування.

«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

ВИРІШ ИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 390 додається).

СЛУХАЛИ: 39. Про затвердження проектів землеустрою щодо відведен 
ділянок громадянам для ведення особистого селянського господарства та 
власність.

Перед розглядом наступного питання Скрипніченко В.В. зазначив, що , 
рішення по наступному питанню необхідно мати 2/3 голосів від зареєстровани 
момент голосування.
ВИСТУПИЛИ: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології.

45 громадян розробили документацію із землеустрою. Дозволи надавали 
сільськими/селищними радами. На сьогоднішній день розроблено проекти, ї 
даних, отримані кадастрові номери. Для затвердження проектів необхідно оф 
власності. Доповідач зазначив, що питання детально розглядалося на ком 
містобудування, будівництва, земельних відносин та охорони природи.

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення п< 
голосування.
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«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 392 додається).

СЛУХАЛИ: 41. Про затвердження технічних документацій із земле
встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) д 
та обслуговування житлового будинку, господарських будівель і спору, 
ділянка) та надання їх у власність громадянам.
ВИСТУПИЛИ: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та еколог 
ділянки під існуючими житловими будинками громадян. Доповідач зазначив 
детально розглядалося на комісії з питань містобудування, будівництва, земе.) 
та охорони природи.

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення г 
голосування.

«За» - 19;
«Проти» - 0;
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 0

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 393 додається).

СЛУХАЛИ: 42. Про передачу у власність земельних ділянок громадянам 
товарного сільськогосподарського виробництва.
ВИСТУПИЛИ: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології.

Звернулись громадяни стосовно земельних часток (паїв), розроблені 
техдокументації для передачі у власність. Доповідач зазначив, що п и т е  

розглядалося на комісії з питань містобудування, будівництва, земельни; 
охорони природи.
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суборенди. Тобто використання цих земельних ділянок буде мати право іншій 
ТОВ «Огульчанське плюс») і сплачуватиме орендну плату.

Депутат Степанов С. запитав який відсоток плати.
Депутат ПІаповал Є. запитав на який термін заключені договори.
Гусєв В.О. зазначив, що орендна плата за користування укладала Валківсь 

Злизько 3-4%. Термін -  до 49 років, але ж до моменту витребування власником. 1 
:де багаторічні насадження і нормативно-грошова оцінка в 2 рази вище за ріллю.

Скрипніченко В.В. запропонував повернутися до питання перегляду е 

користування.

«За» - 5;
«Проти» - 1;
«Утримались» - 13
«Не голосували» - 0

ВИРІШИЛИ: Рішен ня не прийнято.

Оголошено перерву на 15 хв.

СЛУХАЛИ: 44. Про надання гр. Сенчук Н. 10. дозволу на розробку технічної д 
із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в 
місцевості) невитребуваних земельних часток (паїв) для подальшого надання і 
території Банківської міської територіальної громади Богодухівського району 
області.
ВИСТУПИЛИ: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології 
зазначив, що питання детально розглядалося на комісії з питань міст 
будівництва, земельних відносин та охорони природи.

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення пос
голосування.

«За» - 17;
«Проти» - 0
«Утримались» - ‘0;
«Не голосували» - 2
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СЛУХАЛИ: 46. Про надання дозволу громадянам на розробку проектів зем. 
відведення земельних ділянок для будівництва і обслуговування житлс 
господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) з метою подальь 
приватну власність.
ВИСТУПИЛИ: Гусев В.О., начальник відділу земельних відносин та екол 
зазначив, що питання детально розглядалося на комісії з питань м 
будівництва, земельних відносин та охорони природи.

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення г 
голосування.

«За» - 17;
«Проти» - 0
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 2

ВИРІШ ИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 397 додається).

СЛУХАЛИ: 47. Про надання дозволу гр. Зінченку О.О. на розробку проект} 
щодо відведення земельної ділянки для ведення товарного сільськоп 
виробництва з метою подальшого надання в оренду.
ВИСТУПИЛИ: Гусев В.О., начальник відділу земельних відносин та еколо 
зазначив, що питання детально розглядалося на комісії з питань м і 
будівництва, земельних відносин та охорони природи.

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення гн
голосування.

«За» - 17;
«Проти» - 0
«Утримались» - 0;
«Не голосували» 2

ВИРІШ ИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 398 додається).
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СЛУХАЛИ: 49. Про надання ФГ «ЗРОСТАННЯ» дозволу на розрс
документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земелі 
натурі (на місцевості) невитребуваних земельних часток (паїв) для подальп 
оренду на території Валківської міської територіальної громади Богодухп 
Харківської області.
ВИСТУПИЛИ: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та еколі 
зазначив, що питання детально розглядалося на комісії з питань м 
будівництва, земельних відносин та охорони природи.

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення і 
голосування.

«За» - 17;
«Проти» - 0
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 2

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 400 додається).

СЛУХАЛИ: 50. «Про затвердження проектів землеустрою щодо відведен 
ділянок громадянам для будівництва індивідуальних гаражів та передачі їх у вл 

Перед початком розгляду даного проекту рішення міський голова Скри 
уточнив кількість присутніх депутатів. На момент голосування кількість прису 
- 17 осіб. Оскільки 2/3 від зареєстрованих депутатів не налічується, то пр 

запропоновано зняти з розгляду та перенести на розгляд наступної сесії. 
ВИРІШИЛИ: зняти з розгляду та перенести на розгляд наступної сесії.

СЛУХАЛИ: 51. Про скасування рішень прийнятих міською радою. 
ВИСТУПИЛИ: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології. 
Враховуючи заяви громадян (2 особи) про скасування наданих їм дозволів 
проектів землеустрою. Причину не вказували. Можливо скористались вже т< 
Доповідач зазначив, що питання детально розглядалося на комісії з питань міс 
будівництва, земельних відносин та охорони природи.

Враховуючи рекомендації пппЖіттьнпї ктншшг - ——  -----
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селищної ради в районі села Золочівське). Це з/д з водним об’єктом 12,6 Га 
захисною смугою площею 2,3 га.

Стартова ціна кожного лота (стартовий розмір річної орендної пла 
нормативної грошової оцінки земельної ділянки. Крок торгів -  0,5 % стар' 
річної орендної плати. Строк користування кожною земельною ділянкою і 
разом з водними об’єктами державної власності при укладенні догов 
переможцем торгів -  25 років.

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення г 
голосування.

«За» - 16;
«Проти» - 1
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 2

ВИРІШ ИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 402 додається).

СЛУХАЛИ: 53. Про надання дозволу на розробку документацій із землеустрс 
ділянки сільськогосподарського призначення комунальної власності, право 
підлягає продажу на конкурентних засадах (земельних торгах).
ВИСТУПИЛИ: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології.

На сесії затверджувався перелік земельних ділянок для продажу прг 
земельних торгах. Для формування лотів на з/д розробляється документаці 
необхідний дозвіл Банківської міської ради.

Перелік з/д -  17. Початково було 19, але за результатами комісії 
виключили.

В результаті обговорення та враховуючи рекомендації профільної к 
рішення поставлено на голосування.

«За» - 17;
«Прози» - 0
«Утримались» 0;
«Не голосували» - 2
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СЛУХАЛИ: 55. Про ВІДЩЩ 1\ Щ Ш \  ЖЯЯЛЗЦ Yu\ ’ршрЙ&КУ Проекту зем; 
відведення земельної ділянки.
ВИСТУПИЛИ: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології 

] [є питання розглядалось на минулій сесії. Рішення не прийняли. Суті 
одну земельну ділянку було подано 2 заяви. Враховуючи, що одній із сто 
Біленко О.С. було надано рішення ще у 2000 році сільською радою було при 
так би мовити, поновити право Біленко О.С., а гр. Мищенко С.О. відмовле 
було. Тому це технічне питання і воно виноситься окремо на цю сесію.

В результаті повторного розгляду на профільній комісії 23 червн: 
одноголосної підтримки даного проекту рішення проект рішення поставлено н

«За» - 17;
«Проти» - 0
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 2

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 405 додається).

СЛУХАЛИ: 56. Про продаж права оренди на земельні ділянки сільськог 
призначення шляхом проведення земельних торгів у формі аукціону. 
ВИСТУПИЛИ: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології.

Ситуація аналогічна з попередньо розглянутим питанням по вох 
Розглянувши лист ДГІ «Харківський науково-дослідний та проекте 
землеустрою», додані до нього матеріали, накази Головного управління Держ 
Харківській області від 20 березня 2019 року № 2231- СГ «Про наданн 
розроблення документації із землеустрою», від 17 серпня 2020 року № 
затвердження документації із землеустрою», яким затверджений проект земле 
відведення земельної ділянки з кадастровим номером 6321284500:03:000:0455, 
Перехідних положень Земельного кодексу України, керуючись статтями За: 
«Про місцеве самоврядування в Україні» пропонується продати право орен 
ділянки сільськогосподарського призначення комунальної власності для ведет
СІЛЬСЬКОГОГПЛ п я п ґч . к"гч-г» ш т л С „ . г , т —  -------------
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ВИСТУПИЛИ: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології 
Аналогічна ситуація з попереднім рішенням, але на площу 22,4465 та 

ціною лота (стартовий розмір річної орендної плати) -  5 %, оскільки 
насадження і там НГО вища і з терміном оренди на 25 років.

Враховуючи рекомендації профільної комісії проект рішення 
голосування.

«За» - 16;
«Проти» - 0
«Утримались» - і;
«Не голосували» - 2

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 407 додається).

СЛУХАЛИ: 58. Про надання дозволу КГІ «ВОДА» на розробку проекту земі 
відведення земельної ділянки в постійне користування
ВИСТУПИЛИ: Гусєв В.О., начальник відділу земельних відносин та екології.

Це з/д під свердловиною у селищі Ков’яги. Розглянувши клопотанн 
нього матеріали КП «ВОДА» про надання дозволу на розробку проекту зем.г 
відведення земельної ділянки в постійне користування для експлуатації га с 
свердловини №107-1973, керуючись статтями Перехідних положень Земел 
України, Закону України «Про землеустрій», статтями Закону України 
самоврядування в Україні», врахувавши висновки та рекомендації постійної 
ради з питань містобудування, будівництва, земельних відносин та охо{ 
Валківська міська рада пропонується надати КП «ВОДА» дозвіл на роз; 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки комунальної власності із зе 
та громадської забудови, орієнтовною площею 0,09 га, з метою подальп 
постійне користування для експлуатації та обслуговування свердловини № 
КВЦПЗ 11.04 - для розміщення та експлуатації основних, підсобних і допомі 
та споруд технічної інфраструктури (виробництва та розподілення газу, посте 
гарячої води, збирання, очищення та розподілення води)), розташованої за є 
Ков'яги, Богодухівський район, Харківська область.

Проект рішення поставлено на голосування.
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с. Новоселівка, с. Серпневе) про використання місцевими жителями земельг 
огороди, кадастровий номер 6321281000:02:000:0701, керуючись статтях 
положень Земельного кодексу України, статтями Закону України 
самоврядування в Україні», врахувавши висновки та рекомендації постійної 
ради з питань містобудування, будівництва, земельних відносин та охо] 
пропонується: відмовити громадянам:

БЛАЖКУ Владиславу Віталійовичу;
КАРАКУ1ІІАНУ Сергію Костянтиновичу;
ІЦЕПАНЮКУ Івану Михайловичу;
ТЕРЕЩУКУ Олександру Олеговичу;
САВЧЕНКУ Олександру Миколайовичу;
ЛОТОЦЬКОМУ Валентину Леонідовичу;
ЛОТОЦЬКІЙ Ріті Миколаївні;
МЕЛЬНИК Ірині Олексіївні;
НАТАРОВУ Олександру Павловичу;
КРОПИВЦІ Людмилі Яківні;
КРОПИВЦІ Владиславу.
Проект рішення поставлено на голосування.

«За» - 15;
«Проти» - 0
«Утримались» - 0;
«Не голосували» - 4

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення (Рішення № 409 додається).

60. Різне.
1. Депутат Любченко Ю.А. зачитала звернення до ВРУ (додаєтьс: 

невідкладно прийняти проект закону № 5599 «Про запобігання загроза 
безпеці, пов'язаним із надмірним впливом осіб, які мають значну економічн 
вагу в суспільному житті (олігархів)» та запропонувала підтримати 
звернення депутатами міської ради.

Більшість депутатів висловили бажання більш детально ознайом: 
проектом закону та розглянути це звернення на наступних сесіях.
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денний вичерпано, 
жавний Гімн України.

Валерій СКРИПНІЧЕНКО 

Юлія ЛЮБЧЕНКО


